

週末家庭樂午餐

WEEKEND FAMILY LUNCH

迎接假期的最佳方式就是舉家一起享用鷺環海天的豐富早午餐及專為兒童而設的活動，共享美好的天倫之樂。

Spend an unforgettable family weekend which includes your favorite brunch, barbecue delights and kiddie fun at Grand Coloane.



午餐包括

多款國際美食、現場燒烤、小童甜品及雪糕區。
所有用餐的小童均可免費任玩充氣城堡及參加兒童遊戲活動！

Featuring a wide spread of international breakfast and lunch selections, live barbecue station, kids' dessert & ice cream corner and many other delights. Little ones, don't miss out on our fun-filled bouncy castle and free kids' activities!

逢星期六及星期日，
中午 12 時半至下午 2 時半
Saturdays and Sundays, 12:30pm to 2:30pm

成人每位 **\$368** per adult
小童每位 **\$168** per child



+853 8899 1020



cp@grandcoloane.com



穿梭巴士路線圖
Shuttle Bus Route

世外海天文化體驗
Getaway to CULTURE in Coloane

細則及條款 Terms and conditions:

以上價目為澳門幣，並需附加 10% 服務費。
Above prices are subject to 10% service charge.

以上小童價目適用於 6 至 12 歲之小童。
Above child price is applicable to children aged 6 to 12 years old.

每桌最多兩位 0 至 5 歲小童可免費用餐。
"Kids Eat Free Policy" applies to a maximum of two children aged 0 to 5 years old per table only.

以上優惠不適用於 12 人或以上之訂座。
Above offers are not applicable to bookings of 12 persons or above.

以上優惠不可與其他優惠或折扣同時使用。
Above offers cannot be used in conjunction with other offers or discounts.

如有任何爭議，鷺環海天度假酒店將保留最終決定權。
In case of any dispute, Grand Coloane Resort reserves the right of final decision.

1918 Estrada de Hac Sa, Coloane, Macau 澳門路環黑沙馬路 1918 號
+853 2887 1111 | grandcoloane.com

Managed by Artyzen Hospitality Group



鷺環海天度假酒店
GRAND COLOANE
RESORT

MACAU · 澳門

